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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brestovanoch, 

konaného dňa 8. marca 2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnená kontrolórka obce: Ing. Janka Hasilová   

 

Overovatelia:    Hilda Pyšná 

      Peter Maar 

        

Zapisovateľka:  Trnková Ľubica 

Program:    

1.   Otvorenie zasadnutia. 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.   Prerokovanie návrhu VZN 1/2023. 

4.   Doplnenie komisií OZ. 

5.   Doplnenie členov civilnej ochrany. 

6.   Prerokovanie termínov OZ. 

7.   Prerokovanie sobášiacich. 

8.   Žiadosti o predĺženie nájmu. 

9.   Zapojenie rezervného fondu. 

10. Úprava rozpočtu 1/2023. 

11. Stavebná činnosť.                                                              

12.  Rôzne: 

      -   žiadosť p. Puteru.  

      -   žiadosť p. Suľu. 

      -   žiadosť p. Hargaša.        

                       -   žiadosť p. Pugyho. 

                       -   žiadosť spoločnosti Netcon, s.r.o. 

                       -   prieskum obyvateľov na ulici Orechovej. 

                       -   oznámenie ZSSK, a.s. 

                       -   prerokovanie oznámenia poslanca Tarabu. 

                       -   žiadosť poslankyne Kuhajdovej  - vznik participatívnej dotácie.  

13.    Diskusia. 

14.    Záver. 

 

Starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda privítal prítomných poslancov a ostatných hostí. Za 

overovateľov zápisnice určil p. Hildu Pyšnú a p. Petra Maara. Starosta obce oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia. Poslankyňa Kuhajdová žiada doplniť do bodu programu 

č. 4  prijatie štatútu komisií. Do bodu č. 12  žiadala zaradiť prerokovanie zapojenia sa obce do 

dotácií VÚC a prijatie VZN o participatívnom rozpočte. Starosta dal najskôr hlasovať 

o programe, ktorý bol riadne zverejnený.  

 

UZNESENIE č. 001/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
program obecného zastupiteľstva 
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Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. 

Taraba, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

Po hlasovaní za riadne zverejnený program nasledovalo hlasovanie o pozmenený program 

s vyššie spomenutými doplnenými bodmi poslankyne Kuhajdovej. 

 

UZNESENIE č. 002/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
doplnený program obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová, p. Maar,  p. Pyšná, p. Taraba), 

1 proti (p. Trnka),  

1 zdržal sa hlasovania (p. Stríž) 

 

 

 

3. Prerokovanie návrhu VZN 1/2023 

 

Princípom prerokovania návrhu VZN 1/2023 je potreba schválenia Zmien a doplnkov 06/2021 

ÚPN obce Brestovany, vyhodnotenie pripomienok z prerokovania a rozhodnutie o 

pripomienkach  a schválenie VZN 1/2023 s 2 prílohami, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť 

zmeny ÚPN. Poslancom OZ boli zaslané všetky podklady a mali možnosť sa s nimi oboznámiť. 

Návrh VZN č. 1/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli obce Brestovany a na webovom sídle 

obce v termíne od  27.01.2023 do 11.02.2023 spolu s prílohou č. 1 a prílohou č. 2. 

Z dôvodu neschválenia, ale iba odsúhlasenia VZN č. 3/2022 je potrebné, aby bolo najskôr 

zrušené uznesenie č. 137/2022 – OZ, ktoré bolo prijaté na rokovaní zo dňa 21.10.2022 

a následne prijaté nové uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 003/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

ruší 
uznesenie č. 137/2022 – OZ zo dňa 21.10.2022.  

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. 

Taraba, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

Starosta prečítal znenie uznesenia a dal o ňom hlasovať. 
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UZNESENIE č. 004/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

berie na vedomie 
a) Správu o prerokovaní a postupe obstarávania Zmien a doplnkov 06/2021 Územného 

plánu obce Brestovany (príloha č. 1 k uzn. č. 004/2023-OZ) 

b) Stanoviská a pripomienky, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené 

k návrhu Zmien a doplnkov 06/2021 Územného plánu obce Brestovany. 

c) Stanovisko Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenia 

územného plánovania zo dňa 21.10.2022 zn. OU-TT-OVBP1-2022043139-002, 

z preskúmania návrhu  Zmien a doplnkov 06/2021 Územného plánu obce Brestovany 

podľa § 25 stavebného zákona. 

 

Schvaľuje 

 
a) Zmeny a doplnky 06/2021 Územného plánu obce Brestovany 

b) Vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmien 

a doplnkov 06/2021 Územného plánu obce Brestovany ( príloha č. 2 k uzn. č. 004/2023- 

OZ) 

c) VZN č. 1/2023, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov 06/2021 

Územného plánu obce Brestovany 

 

Ukladá  
  

a) zabezpečiť zverejnenie VZN č. 1/2023 na dobu 15 dní a Záväznej časti Zmien 

a doplnkov 06/2021 na dobu 30 dní 

 Termín : ihneď po schválení Zmien a doplnkov 06/2021 

 

b) označiť textovú časť, hlavné výkresy a Záväznú časť Zmien a doplnkov 06/2021 

Územného plánu obce Brestovany schvaľovacou doložkou 

 Termín : do 30 dní po schválení Zmien a doplnkov 06/2021 

 

c) vyhotoviť o obsahu Zmien a doplnkov 06/2021 Územného plánu obce Brestovany 

Registračný list a spolu s kópiou uznesenia o schválení doručiť MDV SR 

 Termín : do 3 mesiacov od  schválenia Zmien a doplnkov 06/2021 

 

d) zabezpečiť uloženie Zmien a doplnkov 06/2021 Územného plánu obce Brestovany v obci 

(Obecný úrad v Brestovanoch), na Okresnom úrade Trnava, odbor výstavby a bytovej 

politiky, oddelenie územného plánovania a na stavebnom úrade (Spoločný obecný  úrad 

v Trnave) 

 Termín : do 3 mesiacov od  schválenia Zmien a doplnkov 06/2021 

 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Trnka), 

0 proti,  

2 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová, p. Taraba) 
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4. Doplnenie komisií OZ 

 

Starosta prečítal mená občanov, ktorí zaslali motivačný list za člena komisií: 

• Školská komisia – Zuzana Císarová,  

• Komisia pre šport a kultúru – Zuzana Císarová, 

• Komisia sociálna a finančná – Mária Turanská, 

• Komisia verejného poriadku – Peter Ondrejíček. 

 

Poslanci OZ písomne navrhli nasledovných občanov: 

• Komisia pre šport a kultúru – Alena Vidovičová, Iveta Vyskočová, 

• Školská komisia – Anna Leszkóová, 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla za predsedu Komisie pre šport a kultúru p. Trnku. 

 

Starosta dal hlasovať o jednotlivých nomináciách: 

 

 

UZNESENIE č. 005/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Zuzanu Císarovú za člena Komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Kuhajdová, p. 

Trnka), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

UZNESENIE č. 006/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Alenu Vidovičovú za člena Komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Taraba, p. 

Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

UZNESENIE č. 007/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Ivetu Vyskočovú za člena Komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Taraba, p. 

Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 
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UZNESENIE č. 008/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Trnku  za predsedu Komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Taraba, p. 

Kuhajdová), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Trnka) 

 

UZNESENIE č. 009/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Petra Ondrejíčka za člena Komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Taraba, p. 

Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

UZNESENIE č. 010/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Benedika za predsedu Komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Císar, p. Hlavna, p. Maar,  p. Pyšná, p. Stríž, p. Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

2 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Taraba) 

 

 

UZNESENIE č. 011/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Máriu Turanskú za člena Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 4 za (p. Benedik,  p. Hlavna, , p. Stríž, p. Trnka), 

1 proti (p. Taraba),  

4 zdržal sa hlasovania (p. Císar, p. Maar,  p. Pyšná, p. Kuhajdová) 

 

 

Mária Turanská po hlasovaní nebola zvolená za člena Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla doplniť za člena Sociálnej a finančnej komisie poslanca Tarabu. 
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UZNESENIE č. 012/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Tarabu za člena Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 3 za (p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová), 

1 proti (p. Trnka),  

5 zdržal sa hlasovania (p. Benedik,  p. Hlavna, p. Stríž p. Císar, p. Maar) 

 

Poslanec Taraba po hlasovaní nebol zvolený za člena Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Poslanec Taraba navrhol doplniť za člena Sociálnej a finančnej komisie p. Eleonóru Pyšnú. 

 

 

UZNESENIE č. 013/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
Eleonóru Pyšnú za člena Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 6 za (p. Císar, p. Maar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová), 

0 proti,  

3 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Stríž, p. Trnka) 

 

Starosta navrhol za predsedu Sociálnej a finančnej komisie poslanca Maara. 

 

UZNESENIE č. 014/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Maara za predsedu Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 4 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Hlavna, p. Trnka), 

0 proti,  

5 zdržal sa hlasovania (p. Císar, p. Maar, p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová) 

 

Poslanec Maar po hlasovaní nebol zvolený za predsedu Sociálnej a finančnej komisie. 

 

 

Poslankyňa Pyšná navrhla za predsedu Sociálnej a finančnej komisie poslankyňu Kuhajdovú. 

 

UZNESENIE č. 015/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslankyňu Kuhajdovú za predsedu Sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 6 za (p. Benedik, p. Maar,  p. Císar,  p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná), 

0 proti,  

3 zdržal sa hlasovania (p. Stríž, p. Trnka , p. Kuhajdová) 

 

 



 

7 
 

Starosta navrhol za predsedu Stavebnej komisie poslanca Trnku. 

 

UZNESENIE č. 016/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Trnku za predsedu Stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie: 2 za (p. Benedik, p. Stríž), 

1 proti (p. Taraba),  

6 zdržal sa hlasovania (p. Maar,  p. Císar,  p. Hlavna, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Trnka) 

 

 

Poslanec Trnka po hlasovaní nebol zvolený za predsedu Stavebnej komisie. 

 

Poslanec Maar navrhol za predsedu Stavebnej komisie poslanca Hlavnu. 

 

UZNESENIE č. 017/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Hlavnu za predsedu Stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. 

Trnka), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Hlavna) 

 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla za člena Školskej komisie p. Ivetu Vyskočovú. 

Poslanec Stríž navrhol za člena Školskej komisie p. Vladimíra Michniewicza.  

 

 

UZNESENIE č. 018/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
p. Zuzanu Císarovú za člena Školskej komisie. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. 

Trnka), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

 

UZNESENIE č. 019/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
p. Ivetu Vyskočovú za člena Školskej komisie. 
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Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

UZNESENIE č. 020/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
p. Annu Leszkóovú za člena Školskej komisie. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová, p. Trnka), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

UZNESENIE č. 021/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
p. Vladimíra Michniewicza za člena Školskej komisie. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová, 

p. Trnka), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Maar) 

 

 

Starosta navrhol za predsedu Školskej komisie poslanca Trnku. 

 

UZNESENIE č. 022/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Trnku za predsedu Školskej komisie. 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Benedik, p. Stríž,  p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Pyšná, p. Kuhajdová), 

0 proti,  

2 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Trnka) 

 

 

Starosta navrhol za predsedu Komisie ochrany verejného záujmu poslanca Císara. 

 

 

UZNESENIE č. 023/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
poslanca Císara za predsedu Komisie ochrany verejného záujmu. 
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Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž,  p. Maar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová, 

p. Trnka), 

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Císar) 

 

 

 

4.1. Prijatie štatútu komisií. 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla prijatie štatútu komisií obce, ktorý sama vypracovala a jeho 

poslednú verziu zaslala na OÚ a poslancom OZ jeden deň pred konaním OZ. Starosta obce 

neodporučil prijať takto vypracovaný štatút z dôvodu, že niektoré ustanovenia sú v rozpore so 

zákonom, pričom bude takto vypracovaný štatút pripomienkovať a svoje pripomienky bude 

s poslancami OZ prerokovávať na najbližšom zasadnutí OZ. Poslankyňa Kuhajdová trvala na 

hlasovaní za vypracovaný štatút komisií obce, konkrétne za verziu 2. Následne dal starosta 

hlasovať.  

 

 

UZNESENIE č. 024/2023-OZ  

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

prijíma 
návrh štatútu komisií obce Brestovany, verzia 2 od poslankyne Kuhajdovej.  

 

Hlasovanie: 2 za (p. Taraba, p. Kuhajdová), 

2 proti (p.Stríž, p. Trnka),  

5 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Císar, p. Maar, p. Hlavna,  p. Pyšná) 

 

Návrh štatútu komisií obce Brestovany od poslankyne Kuhajdovej nebol prijatý. 

 

5. Doplnenie členov civilnej ochrany. 

 

V prípade krízových situácií je potrebné určiť členov v jednotlivých štáboch a komisiách.  

 

 

UZNESENIE č. 025/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
štáb pre potreby obce v zložení: vedúci - starosta obce Ondrej Kuhajda, zástupca vedúceho-

Andrej Trnka, členovia: Juraj Bílik, Miloš Novotný.  

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Trnka) 

 

UZNESENIE č. 026/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
krízový štáb obce v zložení: vedúci - starosta obce Ondrej Kuhajda, zástupca vedúceho-Andrej 

Trnka, členovia: Juraj Bílik, Miloš Novotný.  
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Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Trnka) 

 

 

UZNESENIE č. 027/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
evakuačnú komisiu v zložení: vedúci - starosta obce Ondrej Kuhajda, zástupca vedúceho-

Andrej Trnka, člen pre poriadkové zabezpečenie: Jozef Benedik, člen pre dopravné 

zabezpečenie:  Hilda Pyšná, člen pre zdravotné a sociálne zabezpečenie: Peter Taraba, člen pre 

materskú školu a školskú mládež: Patrik Hlavna. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Trnka, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

UZNESENIE č. 028/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
jednotku na obsluhu skladu materiálu CO v zložení: vedúci – Peter Ondriš, člen: Mária 

Kollárová. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Hlavna,  p. Trnka, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

UZNESENIE č. 029/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
jednotku na obsluhu evakuačného strediska v zložení: vedúci – Andrej Trnka, členovia 

jednotky: Miroslav Kútny a Miloš Novotný. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž,  Maar p. Císar, p. Hlavna,  p. Taraba, p. Pyšná, p. 

Kuhajdová),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Trnka) 

 

UZNESENIE č. 030/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
jednotku na obsluhu miesta evakuovaných v zložení: vedúci – Peter Maar , členovia jednotky: 

Silvia Kuhajdová, Natália Beňačková. 
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Hlasovanie: 6 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Císar, p. Hlavna,  p. Trnka, p. Pyšná, ),  

0 proti,  

3 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Maar) 

 

 

UZNESENIE č. 031/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
komisia výdajne odberných oprávnení 07 v zložení: vedúci – Pavol Stríž , členovia jednotky: 

Silvia Kuhajdová, Miloš Novotný. 

komisia výdajne odberných oprávnení 08 v zložení: vedúci – Marián Císar , členovia jednotky: 

Hilda Pyšná, Peter Ondriš. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Maar  p. 

Trnka, p. Pyšná), 

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

6.Prerokovanie termínov OZ 

 

Zo zákona vyplýva, aby sa zasadnutie OZ uskutočnilo raz za tri mesiace. V  prípade potreby je 

možné, aby sa zasadnutie konalo častejšie. Starosta obce navrhol nasledovné termíny: 

31.5.2023, 23.8.2023, 15.11.2023. Poslankyňa Pyšná navrhla nasledujúce termíny: 28.4.2023, 

23.6.2023, 8.9.2023, 10.11.2023,15.12.2023. Hlasovanie sa uskutočnilo v dvoch krokoch. 

 

UZNESENIE č. 032/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
termíny zasadnutia Obecného zastupiteľstva: : 31.5.2023, 23.8.2023, 15.11.2023. 

 

Hlasovanie: 3 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Trnka),  

0 proti,  

6 zdržal sa hlasovania (p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Maar, p. Pyšná) 

 

Termíny zasadnutia OZ neboli schválené 

 

 

 

UZNESENIE č. 033/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
termíny zasadnutia Obecného zastupiteľstva: 28.4.2023, 23.6.2023, 8.9.2023, 10.11.2023, 

15.12.2023. 

 

Hlasovanie: 6 za (p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Maar, p. Pyšná), 

0 proti, 

3 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Stríž, p. Trnka) 
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7.  Prerokovanie sobášiacich. 

 

Starosta navrhol za sobášiacich zástupcu starostu Andreja Trnku a poslanca Pavla Stríža. 

 

 

UZNESENIE č. 034/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
sobášiacich zástupcu starostu Trnku a poslanca Stríža. 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Maar, p. Pyšná), 

0 proti,  

2 zdržal sa hlasovania ( p. Stríž, p. Trnka) 

 

 

8. Žiadosti o predĺženie nájmu. 

 

Na obec boli doručené dve žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy nájomníkom z Brestovej 

ulice, bytový dom č. 6, byt č. 21 a bytový dom č. 7, byt č.40, ktorí riadne zdokladovali svoj 

príjem. 

 

UZNESENIE č. 035/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy nájomníkom v byte č. 40 na ulici Brestovej č.7 na 1 rok. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. Stríž, p. Trnka, 

p. Maar, p. Pyšná),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania  

 

 

 

UZNESENIE č. 036/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy nájomníkom v byte č. 21 na ulici Brestovej č.6 na 3 roky. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. Stríž, p. Trnka, 

p. Maar, p. Pyšná),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania  

 

 

 

9.  Zapojenie rezervného fondu. 

 

Starosta obce navrhol použitie čiastky vo výške 23 000,- € z rezervného fondu, ktorá by sa 

použila nasledovne: 
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8 000,- € - spoluúčasť revitalizácie parku v základnej škole a 15 000,- € - výstavba haly pre 

stroje zberného dvora. Poslanec Maar vzhľadom k tomu, že ešte nezasadla finančná ani 

stavebná komisia navrhol presunúť rokovanie o sume 15 000,-€ na budúce zasadnutie OZ.   

Po diskusii sa poslanci dohodli, že súhlasia so zapojením sumy 8000,- € z rezervného fondu. 

 

UZNESENIE č. 037/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
použitie rezervného fondu vo výške: 

8 000,- € - spoluúčasť revitalizácie parku v základnej škole. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. Stríž, p. Trnka, 

p. Maar, p. Pyšná),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania  

 

  

10. Úprava rozpočtu 1/2023. 

 

V materiáloch, ktoré boli zaslané poslancom sa počítalo aj so zapojením 15 000,-€ z rezervného 

fondu. Vzhľadom k tomu, že rokovanie o tejto sume bolo presunuté na ďalšie zasadnutie OZ, 

bolo potrebné túto sumu v predkladanej zmene odstrániť.  

Poslanec Hlavna mal pripomienku k cene projektovej dokumentácie ZŠ s MŠ so spracovaním 

pamiatkového objektu s projektovým energetickým hodnotením. Starosta vysvetlil spôsob 

obstarávania projektovej dokumentácie (výber najlacnejšej ponuky z troch). 

Úprava rozpočtu č. 1/2023 tvorí prílohu zápisnice. 

 

UZNESENIE č. 038/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
úpravu rozpočtu č. 1/2023 

 

Hlasovanie: 7 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, , p. Kuhajdová,  p. Stríž, p. Trnka, p. Maar), 

0 proti,  

2 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Pyšná) 

 

11. Stavebná činnosť 

Starosta informoval poslancov OZ o výstavbe piatej triedy materskej školy. Vzhľadom k tomu, 

že v pôvodnej dotácii z Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie  prišlo 

k neúnosnému navýšeniu spoluúčasti obce Brestovany (cca. 60 000,- €), obec od pôvodnej 

zmluvy odstupuje.   

Ako alternatíva bola zvolená možnosť podať žiadosť o získanie dotácie z Ministerstva školstva, 

ktorá je bez spoluúčasti. 

  

 

UZNESENIE č. 039/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

berie na vedomie 
správu o stavebnej činnosti. 
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Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. Pyšná, 

p. Stríž, p. Trnka),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania  

 

12. Rôzne 

 

12.1. Žiadosť p. Puteru 

 

Starosta oboznámil poslancov OZ so žiadosťou p. Puteru, ktorá sa  týkala zrušenia výpovede 

nájomnej zmluvy a ukončenia zmluvného vzťahu nájomného bytu formou nového nástupcu. 

Ďalej informoval o priebehu súdneho konania. V súdnom rozhodnutí sa konštatuje, že obec pri 

vypovedaní Nájomnej zmluvy nepochybila. 

Poslanec Hlavna vyjadril svoj názor o vyhovení žiadosti p. Puteru. V diskusii vystúpil aj p. 

Putera Ivan s tvrdením, že výpoveď Nájomnej zmluvy neprebral.  

    

 

UZNESENIE č. 040/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

nesúhlasí 
so žiadosťou o zrušenie výpovede Nájomnej zmluvy a o ukončenie zmluvného vzťahu 

nájomného bytu formou nového nástupcu. 

 

Hlasovanie: 6 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Taraba, p. Trnka), 

1 proti (p. Hlavna),  

2 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová,  p. Pyšná) 

 

 

12.2. Žiadosť p. Suľu 

 

Pán Martin Suľa s manželkou požiadali  dňa 10.5.2022 obec Brestovany o odkúpenie časti 

pozemku o výmer 46 m2 z parcely č. 119/8 k.ú. Malé Brestovany. Obecné zastupiteľstvo 

uznesením č. 097/2022-OZ zo dňa 20.6.2022 súhlasilo s odpredajom predmetnej parcely za 

cenu 2,12 €/m2. 

Novovytvorená parcela č. 119/8 k.ú. Malé Brestovany v súčasnosti nie je zapísaná na katastri 

z dôvodu prerušenia konania.  

Uznesenie č. 097/2022-OZ však neobsahovalo písomné znenie zverejneného zámeru 

o odpredaji obecného majetku, ktoré sa v minulosti nevyžadovalo. Postačovalo ho k uzneseniu 

iba priložiť. 

 

UZNESENIE č. 041/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

súhlasí 
s odpredajom časťou pozemku vzniknutý oddelením z parcely č. 119/3, reg. „C“, k. ú. Malé 

Brestovany, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 46 m², vedenej na LV č. 300, na základe 

osobitého zreteľa v súlade s § 9a ods 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, kupujúcim Martinovi Suľovi, nar. 03.09.1981, bytom Poľná 823/2, 919 

27 Brestovany a Barbore Suľovej, rod. Stračárovej, nar. 10.06.1981, bytom Poľná 823/2, 919 

27 Brestovany. Cena je stanovená a to 2,12 eur/m². 
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Zdôvodnenie prípadu osobitého zreteľa: 

Obec Brestovany uplatnila prípad hodný osobitého zreteľa na predmetnú nehnuteľnosť 

z dôvodu, že susedný pozemok č. 94/5, reg. „C“, k. ú. Malé Brestovany, zastavaná plocha 

a nádvoria pod cestou na ul. Poľnej bol v minulosti kúpený obcou od starej mamy Barbory 

Suľovej v cene 10 000,- Sk (331,95,-eur). Ďalší dôvod je ten, že predmetná nehnuteľnosť tvorí 

celok s parcelou, na ktorej majú manželia Suľoví postavený dom a takisto je oplotený. Kupujúci 

nie je právnickou osobou podľa § 9a ods. 7 zákona č. 138/1991 zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov. 

 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. 

Pyšná, p. Trnka),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

12.3. Žiadosť p. Hargaša 

 

Pán Jaroslav Hargaš požiadal dňa 19.12.2022 obec Brestovany o umožnenie individuálnej 

zmeny územného plánu na parcele č. 172/14, evidovanej na LV č. 500, k.ú. Horné Lovčice. 

Individuálnu zmenu ÚPN  na parcele č. 172/14 žiada z dôvodu výstavby vjazdu a výjazdu na 

parcelu č. 68/5, evidovanú na LV č. 116, obec Brestovany, okres Trnava, k.ú. Malé Brestovany, 

ktorá je v osobnom vlastníctve p. Hargaša, ako žiadateľa, nakoľko chce na predmetnej parcele 

č. 68/5 uskutočniť výstavbu rodinného domu.  

Poslanec Taraba navrhol presunúť žiadosť Stavebnej komisii k preskúmaniu vzhľadom k tomu, 

že v mieste vjazdu sú podľa neho stiesnené šírkové pomery. Žiadal predložiť situáciu v mierke 

1:200 s kótami osadenia budúcej stavby.  

Pán Hargaš poskytol poslancom k nahliadnutiu podklady k stavebnému konaniu.  

 

 

 

UZNESENIE č. 042/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

súhlasí 
so žiadosťou o umožnenie individuálnej zmeny Územného plánu s podmienkou, že p. Hargaš 

musí dodržať všetky normy pri plánovaní cesty a chodníka. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová,  p. Pyšná, p. 

Trnka,)  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

 

12.4. Žiadosť p. Purgyho 

 

V roku 2022 sa na zasadnutí OZ Brestovany zo dňa 21.10.2022 uznesením č. 132/2022-OZ 

odložila prvá žiadosť o poskytnutie dotácie. Pán Marek Purgy opätovne 2.3.2023 doručil 

aktualizovanú žiadosť o poskytnutie dotácie na rozbehnutie šípkarskeho klubu v Brestovanoch. 

Má záujem organizovať tréningy a časom aj súťaže v Brestovanoch. Požadovaná výška dotácie 

je  1 500,- €. Suma požadovanej dotácie 1500€ bude zapojená do úpravy rozpočtu č.1/2023. 
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UZNESENIE č. 043/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

súhlasí 
s pridelením sumy 1 500,- € , ako dotáciu p. Purgymu  na rozbehnutie šípkarskeho klubu. 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová,  p. Pyšná, p. 

Trnka),  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

 

 

12.5 Žiadosť spoločnosti Netcon, s.r.o. 

 

Starosta informoval o novom cenníku spoločnosti Netcon, s.r.o., ktorá prevádzkuje káblovú 

televíziu v obci Brestovany: 

1 TV – 5€ 

2 TV – 6,3€ 

3 TV – 8€ 

4 TV – 10€ 

Obecné zastupiteľstvo musí prerokovať každú zmenu cenníka spoločnosti Netcon, s.r.o. 

 

 

UZNESENIE č. 044/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

schvaľuje 
nový cenník spoločnosti Netcon, s.r.o. nasledovne: 

1 TV – 5€ 

2 TV – 6,3€ 

3 TV – 8€ 

4 TV – 10€ 

 

Hlasovanie: 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová,  p. Pyšná, p. 

Trnka,)  

0 proti,  

1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

 

 

12.6. Prieskum obyvateľov na ulici Orechovej 

 

Občania bývajúci na Orechovej ulici obdržali z obce žiadosť o vyjadrenie stanoviska 

k dopravnej situácii na ulici Orechová, konkrétne k možnosti zjednosmernenia danej ulice. 

Na adresu Obecného úradu Brestovany bolo do dátumu 6.3.2023 doručených 23 súhlasných 

stanovísk a 14 nesúhlasných stanovísk. 

Do diskusie sa zapojil p. Kleiman, ktorý býva na Orechovej ulici. Položil otázku týkajúcu sa 

prejazdu nákladných áut cez ulicu. Zjednosmernením sa podľa neho zvýši frekvencia prejazdu 

áut cez ulicu Orechová, pretože všetky autá budú musieť prejsť cez celú ulicu a nie ako je to 

doteraz (časť chodí vľavo, časť vpravo). 

Ďalší diskutujúci, p. Sivo, mal opačný názor a so zjednosmernením ulice Orechová súhlasí. 
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UZNESENIE č. 045/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

berie na vedomie  
počet súhlasných a nesúhlasných stanovísk obyvateľov ulice Orechová. Obec Brestovany 

zabezpečí projekt, v ktorom projektant navrhne riešenia dopravnej situácie. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. 

Pyšná, p. Trnka),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

12.7. Oznámenie ZSSK, a.s. 

Starosta informoval poslancov o odpovedi ZSSK, a.s. na podanie obce Brestovany, týkajúce sa 

zastavovania vlakového spojenia REX 1802 v obci Brestovany. 

Odpoveď je už neaktuálna, keďže predmetný spoj bol vyradený z grafikonu. Poslanec Hlavna 

odporúča žiadosti podobného typu zasielať neustále, pretože do rýchlikov sa nedostanú napr. 

imobilní cestujúci a mamičky s kočíkmi.  

Poslanec Taraba v tomto bode poukázal na nevyhovujúci stav železničného podchodu pri 

dažďových zrážkach.  

Starosta obce bude kontaktovať vlastníka železničného podchodu (ŽSR a.s.) so žiadosťou 

zabezpečenia plavákového čerpadla. 

 

O tomto bode sa nehlasovalo. 

 

 

12.8. Prerokovanie oznámenia poslanca Tarabu 

 

Poslanec Taraba predniesol pripomienku k interiérovým dverám, ktoré sú umiestnené v tretej 

budove základnej školy. Pri súčasnom umiestnení dverí hrozí, že deti môžu prísť k úrazu. 

Riaditeľka ZŠ dala vypracovať stanovisko autorizovanému bezpečnostnému technikovi, ktorý 

konštatoval, že pri tomto spôsobe otvárania oboch dverí hrozí riziko vzniku úrazu. Z uvedeného 

dôvodu bolo odporučené zmeniť otváranie dverí stavebnými úpravami, ktoré musí potvrdiť 

statik.  

Autorizovaný bezpečnostný technik sa vyjadril aj k dverám smerujúcim na únikovú cestu, ktoré 

sa musia otvárať v smere úniku (vchodové dvere do budovy). Stavebnú úpravu je potrebné 

odkonzultovať s architektom, resp. statikom. 

 

 O tomto bode sa nehlasovalo. 

 

 

12.9. Žiadosť poslankyne Kuhajdovej – vznik participatívnej dotácie a prijatie VZN 

o participatívnom rozpočte 

 

Dôvod návrhu participatívneho rozpočtu je podľa poslankyne Kuhajdovej upadnutý kultúrny 

život v obci. Občania môžu mať možnosť navrhnúť to, čo im v obci chýba.  

Poslanec Trnka pripomenul dôležitosť udržateľnosti takýchto projektov.  
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UZNESENIE č. 046/2023-OZ 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní 

súhlasí  
s vypracovaním VZN, ktoré bude upravovať podmienky participatívneho rozpočtu obce 

Brestovany. 

 

Hlasovanie: 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Kuhajdová,  p. 

Pyšná, p. Trnka),  

0 proti,  

0 zdržal sa hlasovania 

 

 

 

12.10. Zapojenie obce do dotácií VÚC 

 

Poslankyňa Kuhajdová žiadala, aby sa obec zapojila so svojou žiadosťou o dotáciu VÚC 

s odôvodnením, že prostriedky z dotácie by bolo možné použiť na dofinancovanie 

Brestovanských hudobných slávností. Avšak dotáciu nie je možné použiť ani na honorár pre 

hudobnú skupinu, ani na financovanie občerstvenia, ako uviedla v príklade poslankyňa 

Kuhajdová. Obec sa do výzvy vyhlásenej Trnavským samosprávnym krajom nezapojí, nakoľko 

kultúrne podujatia organizované obcou Brestovany nespĺňajú účel poskytovania dotácie. 

 

O tomto bode sa nehlasovalo. 

 

13. Diskusia 

 

Poslanec Hlavna sa spýtal na výsledky rokovania s Tavos a.s. Starosta oboznámil o výsledkoch 

rokovania, ktorým je vypracovanie právneho stanoviska, s ktorým budú oboznámení dotknutí 

občania.  

Poslankyňa Pyšná sa chcela informovať o stave realizácie informačných tabúľ v obci. Starosta 

oslovil tri firmy s požiadavkou nacenenia takýchto tabúľ. Realizáciu informačných tabúľ je 

potrebné realizovať cez ohlásenie drobnej stavby.  

Ďalej sa poslankyňa Pyšná informovala o stave jedálne (problémy s elektrickou energiou). 

Starosta informoval o vyriešení problému, ktorý spočíval vo výmene pôvodného hlavného 

ističa za nový. Závada nebola nahlásená p. riaditeľke ani starostovi obce.  

Ďalšou požadovanou informáciou poslankyne Pyšnej bol vizuálny stav zábradlí v obci. Starosta 

vymenoval zábradlia, ktoré prešli úpravou. 

Poslanec Taraba žiadal aby obec oslovila občanov, ktorí využívajú lávky ponad potok Rošlím, 

aby sa prihlásili. Lávky, ktoré sú v zlom technickom stave žiada, aby obec dala odstrániť. 

Starosta vyzve obyvateľov ulice Rošlímska, aby uviedli lávky pred svojimi domami do 

vyhovujúceho technického stavu. 

Poslanec Benedik sa informoval ohľadom realizácie šikmého státia na Borovej ulici pri ZŠ 

s MŠ. K danému spôsobu parkovania je vypracovaná projektová dokumentácia, avšak 

realizácia je závislá od dostupnosti finančných zdrojov obce. 

Pani Valčuhová žiadala znížiť, alebo odpustiť poplatok za komunálny odpad, nakoľko tvrdí, že 

odpad dokáže vyseparovať tak, že nevyužíva smetnú nádobu. Starosta prisľúbil, že sa pani 

Valčuhovej vyjadrí do 30dní.  
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14. Záver 

 

Starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda poďakoval za účasť všetkým poslancom a prítomným  

hosťom a ukončil rokovanie Obecného zastupiteľstva v Brestovanoch o 22:40 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej Kuhajda 

                 starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Hilda Pyšná      ............................ 

 

                            Peter Maar       ............................. 

 

 

     Zapísala: Ľubica Trnková 

     Brestovany, 16.03.2023 

 

 

 

 
 


